

JvB2, KB, SK, QV, EL, RK, KV, LdR, JW, MC, FW, LH, JK, JB, LB, TS, MB, JO, AJ, RH, JD, WdB, MvdB, JvB, SvO, RT, LD, CT

Totaal: 28

1. Opening  
20:02

2. Goedkeuring agenda  
*JvB spreekt voor JS: Ik zo graag de aankondiging van de ALV op Facebook willen.  
JW vraagt of er nog wat in deze ALV komt over de verbouwing/verhuizing.  
Agenda goedgekeurd.*

3. Goedkeuring notulen  
*Ja.*

4. Mededelingen  
*Over de verbouwing: de plattegrond voor de nieuwe SooS is verstuurd naar de aannemer, verder nog niets bekend.*

5. Verkiesbaar stellen Leden van Verdienste  
*JvB komt naar voren.  
JvB draagt MB aan.  
'MB is een steunpilaar van de vereniging. Het is altijd fijn samenwerken met hem. Hij heeft veel kennis en wil altijd graag helpen. Ook geeft hij goede feedback en is hij lid van de kascontrolecommissie. Zijn inzet en instelling zijn altijd goed. We mogen onze handen daarmee dichtknijpen.'*

*CT komt naar voren voor twee mensen.*

*Zij draagt FW en JW aan.*

*'FW zat natuurlijk in het SAS, maar ze heeft ook enorm veel gedaan voor Omnivas. Alhoewel ze dat zelf niet snel toe zou geven. FW is onder andere betrokken geweest bij het A-Feest, het Omnivas Festival en talloze InAlkmaarIntro's. Je kan haar altijd bellen. Ze heeft ook ongeveer twee-en-een-half IC gedraaid. Altijd met het doel: de leden van Omnivas een goede tijd geven.'*

*'JW is voorzitter geweest van Omnivas en dat deed hij eigenlijk best wel goed. Hij heeft mooie sponsors binnengehaald, daarnaast is hij ook vaak IC geweest. Zelfs als je zijn hulp niet wilt, dan staat hij er toch voor je. Hij is er ook altijd als we een evenement hebben. Hij heeft ook na zijn voorzitterschap het bestuur geholpen. Hij heeft een grote mond en een klein hartje.'*

6. Stemmen  
*De stemmen worden geteld door AJ (voorzitter FAC), MC (voorzitter IC) en JvB2 (bestuur).*

7. Pauze  
*"RK heeft een korte broek aan, wat raar" – SvO.*

8. Uitslag stemmen  
MB: 25 voor , 0 tegen, 3 onthouden

FW: 22 voor, 3 tegen, 3 onthouden

JW: 22 voor, 4 tegen, 2 onthouden

MB, FW en JW zijn nu Lid van Verdienste

## 9. Commissies

### **FAC**

*FAC gaat goed. Binnenkort wordt begonnen met de jaarplanning.*

### **Weekend Weg**

*Weekend Weg april was top. Kookploeg zat mooi binnen budget, wederom bedankt voor het koken.*

*Nieuwe commissie voor Weekend Weg oktober: Yoeri van der Pauw Kraan stelt zijn commissie samen. Nog niet bekend waar we heen gaan.*

*JvB: Waarom zitten er mensen in de groepsapp die niet mee zijn geweest?*

*KB: Dat was op verzoek*

*WdB: Dat was door mij.*

*JvB: De meesten van ons kennen ze, maar misschien wel handig als iemand tegen iemand uitvalt in de app, hier wat van wordt gezegd. Ik zou zeggen volgende keer geen mensen erin die niet meegaan. Daarnaast ook geen locatie waar je verplicht fusten moet afnemen..*

*KB: Locatie met fusten was ook uitproberen. Verder was alles top aan de locatie.*

*JvB: Waarom was JvB2 niet mee?*

*JvB2: Ik vierde mijn verjaardag en ik had er deze keer niet zo veel zin in.*

*LD: Voel je geen morele verplichting vanuit je bestuursfunctie?*

*JvB2: Nee die voel ik niet.*

### **Vixit**

*We zijn weer bezig met nieuwe Vixitters. Je kan mailen naar [bestuur@omnivas.nl](mailto:bestuur@omnivas.nl).*

*Inplannen en regelen van de cursussen wordt gedaan. Als je BHV wilt, moet je EHBO erbij, tenzij je IC of sleutel bent.*

*JW: Ik heb vernomen dat school ook veel BHV'ers nodig heeft.*

*LH: Ja, ze willen graag dat deze mensen het via Omnivas kunnen halen, zodat ze in november inzetbaar zijn.*

*KB: Ik geloof dat school zelf ook een cursus voor BHV houdt.*

### **8 October**

*We zijn gevraagd of wij voor de 8 October Vereeniging het polstokverspringen willen doen. Op dit moment bezig met de eerste voorbereidingen, akkoord is gegeven. Vergunningen worden aangevraagd. Het is heel wat werk, wie zou het leuk vinden om deel te nemen aan deze commissie?*

*JW, KV, JK en MC willen helpen.*

*KB: We willen kijken of er vanuit Omnivas tien mensen willen meedoen. Je kan ook eerst oefenen, er is een douche, kleedkamer en er is reddingsbrigade aanwezig.*

*JvB: 8 October wordt toch voornamelijk vanuit sponsoring Rabobank gedaan?*

*KB: De verwachting van de Rabobank, was dat wij meer met de maatschappij zouden doen. Daardoor ook dit event.*

*JvB: Maar als Rabobank niet bijtekent, gaan jullie hier dan mee verder?*

*RK: Met het polstokverspringen in combinatie met de 8 October Vereeniging wel.  
De datum is zondag 7 oktober 2018.*

### **Marketing**

*Dit is geen officiële commissie, maar deze wordt naar verwachting semi-opgezet. Het is veel werk, druk mee bezig. Opzoek naar mensen die willen helpen, ideeën zijn ook welkom.*

*WdB: Is het een idee om het vorige bestuur te vragen hoe zij dat deden?*

*SK: We zijn inderdaad met ze in gesprek gegaan, maar meer hulp is welkom.*

*KB: Om even op in te haken, Rabobank gaf voorheen contracten voor meerdere jaren. Hier zijn ze mee gestopt.*

*SvO: Als je de kans krijgt, pak die hulp dan. Ik snap dat je extra handjes wilt gebruiken, ik zie alleen geen op zichzelf staande commissie sponsoring regelen.*

*SK: Het plan voor de Rabobank ligt nu bij hun oude sponsorcommissie. Zij gaan dit nakijken, zodat we een mooi plan op kunnen sturen.*

*SvO: Zoek iemand binnen je bestuur die sponsoring op kan pakken.*

*AJ: Ik wil graag helpen, ik heb er wel feeling mee. Dus waarom willen jullie mijn hulp niet?*

*RK: Ik vind het een goed idee als AJ gaat helpen.*

*MC: Om welke bedragen gaat het?*

*SK: Grote sponsoren gaan voor duizenden euro's.*

*JW: Kan je niet de reünistenvereniging vragen of zij in bedrijven werken die kunnen/willen sponsoren?*

*JvB: Ik denk dat ik namens veel mensen spreek als ik zeg dat we een groot netwerk hebben, we kunnen het opzetje geven en dan kunnen jullie dit verder oppakken. Maar dan moeten jullie dat wel doen.*

*JvB2: Er lopen wel wat gesprekken met een aantal mensen.*

*JvB: Ik kan je zo een lijstje bedrijven geven van bijvoorbeeld het Mix&Match event van Technische Bedrijfskunde. Maar jullie moeten goed weten wat de meerwaarde van een sponsoring voor die bedrijven kunnen zijn.*

*LD: Je hebt bijvoorbeeld het voordeel dat je van alle richtingen mensen hebt.*

*JvB: We moeten ons daar niet bij overschatten. Maar stel je wilt wat gaan betekenen dan kan je ook nieuwe dingen verzinnen. Zoals lezingen o.i.d. je moet het zelf regelen en mensen komen er dan wel op af.*

*MC: Ik zou contact opnemen met studieverenigingen om te kijken hoe zij dat doen.*

*JvB2 en JW: Een studievereniging is heel anders.*

*LdR: Tijdens de introductieweek doen we bij Jumbo boodschappen, kan je daar niet wat mee als sponsor?*

*JW: Die eigenaar wil graag sponsoren. Als dat lukt, zorg dan wel dat je daar boodschappen doet voor intro, Weekend Weg etc.*

*MC: En eventueel vacatures ophangen.*

*JW: En misschien Tata Steel?*

*CT: Even voor de duidelijkheid, blijven jullie dan zelf ook actief?*

*JvB2: Dit is dan ook meer als ondersteuning, we gaan niet een commissie het helemaal zelf laten doen.*

*MB: Als er een commissie komt zou ik adviseren om iemand uit het bestuur daarvan voorzitter te laten zijn. Dagelijks bestuur dan wel, die zijn tekengerechtigd.*

*WdB: Ik zie veel commissies staan, wat doen jullie zelf nog?*

*JvB2: Bestuur is onderverdeeld in commissies, meewerkend en/of contactpersoon. Verder bijvoorbeeld de privacy wetgeving, wat veel werk is. Ledenadministratie en meer dingen*

*achter de schermen.*

*De zaal is ietwat verward, er komt dus geen commissie hiervoor. Maar hulp is welkom.*

### **Wintersport**

*We zouden graag willen weten of er mensen zijn die de wintersport willen organiseren.*

*TS en MC willen dit op zich nemen. JvB zegt mee te gaan.*

### **ICT**

*Vorig ALV is aangekondigd dat deze commissie zou worden opgezet. In deze commissie zitten drie mensen waaronder JvB2. Veel ervaring in websites, er wordt nu een testsite uitgerold en er wordt gekeken of er meer functionaliteiten in kunnen.*

*Het oude introsysteem is niet stabiel, maar zolang de inschrijvingen nog open staan kan dit niet worden omgezet. Dit gebeurt dus na de intro.*

*JW: Tip, laat de ICT'ers meekijken naar hoe mensen zich inschrijven.*

*JvB2: Dat heb ik inderdaad gedaan in onze eerste vergadering.*

*JW: Je kan dit ook al offline beginnen.*

*JvB2: Planning is inderdaad dat het af is en na de intro gewoon online kan.*

### **Kascontrole**

*MB: Ik heb niets te zeggen.*

*LD: Er is nog steeds geen afspraak gepland.*

*JvB2: Ik heb met FW gesproken, zij gaat van baan wisselen. Zodra dit is gebeurd, gaan we het plannen.*

### **IC**

*Introductie Commissie is actief bezig met de voorbereidingen. De map voor inschrijven medewerkers ligt al een tijdje. Natuurlijk moeten er nog veel nullen inschrijven. Dus als je iemand kent die op Inholland komt studeren, laat hem/haar inschrijven.*

*Het IC is ook bezig met vlogs.*

*JD: Waar vind ik die vlogs?*

*MC: Als we een mooie vlog hebben, dan komt deze online.*

*JvB: Allereerst complimenten. Is er al meer duidelijkheid over waar de feestlocaties zijn?*

*MC: Op dit moment zijn wij van plan alle feesten in de oude SooS te houden, met een tent buiten. Als de nieuwe SooS er is, is dat geen ramp.*

*JvB: Is er voor Overstad al een vergunning?*

*Maria: Het algemeen draaiboek wordt vrijdag verstuurd, vergunning wordt aangevraagd voor het Waagplein. Stel die krijgen we niet, dan horen we van de gemeente waar wel.*

*JvB: Hoe gaat het met de inschrijvingen?*

*JW: Vanaf 1 mei is het pas zeker of mensen gaan studeren hier.*

*JW: Is de vorige keer tijdens de ALV trouwens besproken dat de introreünie niet meer door het IC wordt gedaan?*

*AJ: Het FAC gaat het nu doen.*

*CT: We hebben nog een mooi lijstje op het prikbord in de gang hangen voor als je wilt helpen met nullen regelen.*

*LdR: Hoe zit het met mensen die hier niet gaat studeren? Hoe controleer je dat?*

*MC: Dat is lastig te controleren inderdaad.*

*MB: Moet je wel mensen van buitenaf willen? Je hebt er niks aan.*

*MC: Het kan ook zijn dat mbo'ers zich inschrijven.*

*JW: Kunnen jullie niet iets met het Horizon College regelen?*

*JvB: Dat moet je niet willen. Even wat anders, is er al wat met post en mail geregeld?*

*SK: Jazeker, brieven en flyers zijn besteld.*

*MC: We hebben een aantal kleine teams binnen het IC. Waarvan twee IC'ers echt promotie doen. Twee contact met school. We hebben een palletchef etc. Alles is opgedeeld.*

*JvB: Spontaan idee, er waren een aantal bedrijven niet op komen dagen tijdens de infomarkt vorig jaar. Misschien een idee om sommigen gratis te laten staan in ruil voor korting?*

*MC: Het bedrijf van RB sponsort al veel qua licht en geluid. Dat soort dealtjes heb je al.*

*JW: Hoeveel mensen mogen er in de SooS?*

*TS: 175 met beveiliging.*

#### 10. SAS

*ST is gestopt.*

*JO is er nu nieuw bij.*

*JvB: JO, wat ga je doen om de communicatie tussen het SAS en Omnivas te verbeteren?*

*JO: Ik heb hier geen antwoord op. Ik ga wel even verder kijken hoe het loopt.*

*CT: Nog even over de nieuwe SooS, alle hulp is welkom. Tijdens de zomervakantie gaan we aan de slag. Plattegrond is ter goedkeuring naar de aannemer.*

*LB: Over de nieuwe SooS gesproken, stuur maar naar Wisckotonia als je hulp nodig hebt.*

*MC: Misschien leuk om contact op te nemen met de studierichtingen die een honourstraject hebben? Gratis krachten en je scoort gelijk punten bij school denk ik.*

#### 11. WVTTK

*JW: Nieuwe foto's voor de verhuur van de tenten tijdens de intro. En maak ze vrijdag met Koningsdagactiviteit voor het Twisterdoek.*

*WdB: Jullie gingen kijken was het uiteindelijke geld was voor Weekend Weg. Wanneer krijgen we dat te horen?*

*SK: Zodra alles berekend is krijgen jullie dat te horen.*

*MC: Waar staat de A voor bij asv Omnivas?*

*SK: Algemene. Want we zijn de vereniging van heel Alkmaar.*

#### 12. Afsluiting – 21:38